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Conceptverslag vergadering wijkplatform  
 

Datum: 7 maart 2023 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Paul Glissenaar opent even over 19:30 uur de vergadering en heet naast de 

plm. 20 aanwezigen wijkagent Rick, wijkambtenaar Ilse en wethouder Jelmer welkom. 

Ook wijst hij op de aanwezigheid van Wim van Geelen en echtgenote Sytske, waarover 

meer onder punt 3 van de agenda. Verder heeft hij geen bijzonderheden en stelt hij vast 

dat de agenda ongewijzigd kan worden uitgevoerd. 

 

Dan de mededelingen van Paul: 

• De flat ‘De Vos en De Jager’ aan de Van Slingelandtlanen bestaat dit jaar 50 jaar en 

dat moet worden gevierd. De organisatie is met ons wijkplatform in contact over een 

mogelijke financiële bijdrage. 

• Ook de Willemshoeve bestaat dit jaar in de huidige vorm 50 jaar. Er is contact met de 

uitbater, de familie Brak, over o.a. een artikel in Staatsblad 83. 

• Paul vraagt aandacht voor het parkeerbeleid in de Johan de Wittlaan, waar nu een 

parkeerverbod geldt. I.v.m. de ontwikkelingen van plan Witt komt hier ongetwijfeld 

meer informatie over.  

• De oplevering van plan Witt is met een maand vertraagd. 

• Een bewoner van de Cort v.d. Lindenlaan komt tussendoor met de opmerking dat hij 

niets meer hoort over de bouwplannen rond het bedrijfsterrein van Taxi van de Pol; Ilse 

Koning belooft de status van dat plan na te vragen. 

• Paul komt terug op het hertenkamp, waarover al 2,5 jaar gesproken wordt. Gisteren 

heeft overleg tussen Careyn, de gemeente, de stichting en het wijkplatform 

plaatsgevonden. Careyn wil eigenaar van het terrein blijven, maar voor het beheer 

een externe oplossing zoeken. Hoe het aangekondigde landelijk verbod op 

hertenkampen roet in het eten gaat gooien, is nog onduidelijk. Er zijn voldoende 

bewoners die mee willen denken over alternatieven en ook de nodige suggesties zijn 

al gedaan. Duidelijk is dat de bestemming ‘groen’ moet blijven en daarbij niet op 

bepaalde groepen (jongeren, ouderen, direct omwonenden e.d.) moet worden 

voorgesorteerd.  

 

2. Conceptverslag wijkvergadering van 13 december 2022 

De heer Jan van Schaik heeft schriftelijk laten weten dat uit het verslag niet duidelijk was 

dat de door wijkagent Rick genoemde 37 meldingen allemaal betrekking hadden op de 

speeltuin van de mgr. Nolenslaan. Verder wordt het verslag goedgekeurd. N.a.v. deze 

opmerking geeft de voorzitter aan dat hij en wijkamtbenaar Ilse Konings nogmaals een 

kijkje zullen nemen bij de speeltuin/voetbalkooi en daar zo mogelijk in gesprek zullen 

gaan met bewoners. 

 

3. Afscheid van oud-secretaris Wim van Geelen 

De voorzitter neemt het woord en gaat nog wat verder in op hetgeen in Het Staatsblad 

82 over Wim en zijn vertrek is geschreven. Wim is vanaf 2015, onder het toenmalig 

voorzitterschap van Lenneke, secretaris geweest. Vervolgens memoreerde Paul dat hijzelf 

dankzij Wim ‘in het voorzitterschap is gerommeld’. Wim wilde eigenlijk al twee jaar 

opstappen, maar een opvolger diende zich niet aan. Toen die er uiteindelijk toch was, 

bleek het lastiger dan verwacht voor Wim om afscheid te nemen. De dank van het 

bestuur voor zijn werkzaamheden werd benadrukt met een fraaie bloemenhulde (die 

direct naar echtgenote Sytske ging) en een VVV-bon.  
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In zijn dankwoord blikte Wim nog even terug op zo’n 50 jaar Staatsliedenkwartier, waarin 

hij de nodige secretariaatsfuncties heeft vervuld. O.a. sinds 1982 die van secretaris van de 

actieve wooncorporatie in de wijk. Daardoor heeft hij heel veel mensen leren kennen. 

Wim sloot af met een terugblik naar de Romeinen (die hun stempel ook duidelijk op 

Woerden, toen Castellum Laur[i]um hebben gedrukt) en refereerde aan de bekende 

woorden die de Romeinse senator Marcus Porcius Cato aan het einde van elke speech 

herhaalde “Overigens ben ik van mening dat Carthago vernietigd moet worden”. Reden 

voor Wim om het bestuur te adviseren elke volgende bijeenkomst af te sluiten met de 

woorden “Overigens zijn wij van mening dat het hertenkamp zo behouden moet 

worden”.  

Wethouder Jelmer Vierstra vroeg tenslotte nog even het woord en bezegelde zijn dank 

aan Wim met nog een fraaie bos bloemen (die eveneens snel naar Sytske ging). 

 

4. Het woord is aan wijkwethouder Jelmer Vierstra 

Jelmer begon met een terugblik op zijn wandeling met de groep van Maarten 

Stiggelbout door de wijk. Vijf kilometer vanaf Weddesteyn en een kop koffie toe. Een 

leuke ervaring met een onvermoeibare man. 

 

Vanuit de politieke arena memoreerde Jelmer een tweetal besluiten: 

• De locatie voor windmolens wordt Reijerscop. Nu begint het participatieproces en de 

zoektocht naar het geld. Verwachting is dat e.e.a. ergens 2027-2029 is gerealiseerd. 

Op een opmerking uit de zaal dat “de provincie heeft besloten het hele proces 

opnieuw te doen” en zo’n locatietoewijzing geen stand zal houden, reageerde 

Jelmer dat de stad Utrecht en de omliggende gemeenten (U16) een eigen plan 

hebben dat nogal afwijkt van de ideeën van de provincie (hun voorstel verhouding 

8% wind en 92% zon, terwijl U16 50%-50% beter vindt) en dat de provincie nu 

terughoudender is. En op een opmerking m.b.t. de plankosten reageerde hij door te 

zeggen dat de plannen verder gaan dan 2030 en dat we te maken hebben met een 

druk land en een drukke publieke ruimte. 

• De Woerdense zwembaden. De onderhoudsstaat van Batenstein en H2O vraagt om 

besluiten nu. En het genomen besluit is om een tweetal adviezen te laten uitbrengen, 

(1) mogelijkheid tot het laten bouwen van één nieuw zwembad ter vervanging van 

beide zwembaden en (2) de mogelijkheid om beide baden langer open te houden 

en parellel daaraan nieuw te bouwen. Een vraag van Paul Glissenaar over 

Cattenbroek leidt tot een korte discussie van de mogelijkheden daar, ook bezien 

vanuit commerciële invalshoek. 

 

Gijsbert Valstar benoemt de werkzaamheden in de wijk (en de rest van Woerden) om 

overal glasvezel aan te leggen en vraagt of er meer leveranciers hetzelfde gaan doen. 

Het antwoord is nadrukkelijk ‘nee’(de glasvezel hoofd infrastructuur hoeft maar eenmaal 

aangelegd te worden) en een kleine discussie over (on)mogelijkheden is het gevolg. 

 

I.v.m. de bouwvergunning voor het tijdelijke gebouw van de R de Jagerschool komt een 

tweetal vragen: 

• De bouwvergunning geldt voor 4 jaar, duurt de bouw echt zo lang? Antwoord: nee, 

de bouw neemt eerder 1,5-2 jaar in beslag); 

• Er wordt een NP-zone van 30 meter in beide richtingen van de hoek Fagellaan-

Vosseschanslaan ingesteld, ‘men’ gaat dus elders op straat parkeren. Hoe denkt de 

gemeente de parkeerproblemen van ouders die hun kinderen naar de school 

brengen op te lossen? Antwoord: er is een parkeerplan opgesteld waarbij de ouders 

wordt gevraagd de parkeerplaats bij de flat voor halen/brengen te benutten. 

 

Tenslotte reageert Jelmer nog even op de eerdere vraag over de ontwikkeling van het 

Van de Pol terrein. Dit soort ontwikkelingen kennen een status van 1-8. Het plan v.d. Pol 

kent inmiddels status 5, ter vergelijking Witt is status 7. Er gebeurt dus blijkbaar van alles. 
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Paul dankt Jelmer voor zijn bijdrage. 

 

5. Informatievoorziening bewoners Staatsliedenkwartier: zijn de vergaderingen in de huidige 

vorm levensvatbaar? 

Paul geeft een korte inleiding en probeert daarmee de plenaire discussie op gang te 

krijgen. Ex-penningmeester Nico memoreert een vorm die in het verleden enige tijd is 

gehanteerd: naast de reguliere 4 vergaderingen/jaar werd op iedere eerste vrijdag van 

de maand een ‘Vraag & antwoordtafel’ georganiseerd. Op de vraag waarom dat 

format is gestopt moet hij helaas het antwoord schuldig blijven. Wel wordt een aantal 

andere aspecten genoemd: 

• Het huidige vergaderformat leent zich beter voor discussie dan ‘tafels’; 

• Thema-avonden zouden mogelijk meer belangstellenden trekken, het gaat dan 

immers om een duidelijk onderwerp; 

• Onderzoek de mogelijkheid om digitaal in te laten haken bij de vergaderingen; 

• Probeer er achter te komen waarom wij geen jonge ouders trekken (er zijn inmiddels 

vrij veel gezinnen met jonge kinderen in de wijk). 

Het is te vroeg voor conclusies, maar voorzitter Paul stelt toch vast dat we het 

vermoedelijk eens met een mix van bijeenkomsten moeten gaan proberen. Het bestuur 

zal e.e.a. nader onderzoeken en met een voorstel komen. Vooralsnog blijft de agenda 

ongewijzigd. 

 

6. Wat verder ter tafel komt 

Wijkagent Rick meldt dat het vrij rustig is geweest in de wijk; slechts 4-5 aanhoudingen de 

afgelopen periode. Ook vertelt hij dat er vanuit de politie vaste en verplaatsbare 

informatieborden in de wijk komen. Op een vraag hoe het bij de Aldi is, meldt hij dat het 

ook daar rustig is geweest. 

 

7. Sluiting 

Paul sluit de vergadering om 20.30 uur en kondigt een korte pauze voor de presentatie 

van Rudy Stueck aan. 

 

8. Pauze 

 

9. “Utrechtsestraatweg Woerden”, bespiegelingen over het boek, deel 3 (Rudy Stueck) 

Rudy start zijn presentatie om 21.00 uur met ‘boerderijen en bedrijven’ en sluit om verzoek 

van de voorzitter om 21.45 uur af. Omdat hij het onderwerp van vanavond niet heeft 

kunnen afronden (en omdat het bestuur zich toch beraad op de vergadermethodiek) 

biedt Paul hem aan om de wijkplatformvergadering van 6 juni a.s. zo goed als geheel te 

vullen met Rudy’s laatste presentatie over de Utrechtsestraatweg.  

 

Rudy vertelde nog dat de laatste exemplaren van het boek van Ed van Keimpema zijn 

verkocht. Mocht er nog interesse zijn om een exemplaar aan te schaffen, vraag daar 

dan naar bij de lokale boekhandels “De Hoeksteen” of “De Kler”.  

 

Paul dankt Rudy weer voor zijn heldere betoog en wenst de nog aanwezigen 

toehoorders een goede thuiskomst in dit slechte weer. 

 


